



Outlook

Usual, reasonable, and customary charges (URC) / Tarifs usuels, raisonnables et coutumiers (URC)

À partir de UNSMIS <unsmis@un.org>

Date Ven 15/03/2024 12:54

À



English

Dear Insured Members,

We would like to remind you that to ensure the long-term financial solvency of your health insurance plan, UNSMIS applies (one of the many tools used to contain medical inflation) the notion of usual, reasonable, and customary charges (URC). These limits vary by region and are often not applied to areas where access to quality healthcare is a problem.

URC charges for assistant surgeons in Geneva are limited, respectively, to 25% of the surgeon fees for the first assistant surgeon and 15% of the surgeon fees for the second assistant surgeon.

If you are planning an operation in the Canton of Geneva, please ensure to relay this information to your surgeon. Should you have any doubts please do not hesitate to contact us.

Kind regards,

United Nations Staff Mutual Insurance Society against Sickness and Accident
<https://medical-insurance.unog.ch/welcome>

Palais des Nations
8-14 avenue de la Paix
CH-1202 Geneva, Switzerland

unsmis@un.org

Français

Chers Membres,

Nous vous rappelons que pour assurer la solvabilité financière à long terme de votre assurance maladie, l'UNSMIS applique (un des nombreux outils utilisés pour contenir l'inflation médicale) la notion de tarifs usuels, raisonnables et coutumiers (URC). Ces limites varient selon les régions et ne sont souvent pas appliquées aux zones où l'accès à des soins de santé de qualité pose problème.

Les tarifs usuels raisonnables et coutumiers sont limités à Genève à 25% des honoraires du chirurgien pour le premier assistant et à 15% des honoraires du chirurgien pour le second assistant.

Si vous prévoyez une opération dans le canton de Genève, nous vous invitons à transmettre cette information à votre chirurgien. Si vous avez des doutes, n'hésitez pas à nous contacter.

Cordialement,

Assurance Mutuelle contre la maladie et les accidents du personnel des Nations Unies
<https://medical-insurance.unog.ch/welcome>

Palais des Nations
8-14 avenue de la Paix
CH-1202 Geneva, Switzerland

unsmis@un.org